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Møteprotokoll 

Hva: AK styremøte nr. 47 2018 - 2020 
Avholdt: Microsoft teams møte kl. 19.00 – 21.00, torsdag 16.04.2020. 
Til stede: Roar Karlsen, Anne Cathrine Enstad, Dagfinn Neteland, Ola Evjen 
Frafall:  
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
Sak 311 2018 - 2020   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 312 2018 – 2020  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 46 godkjennes. 
 
Sak 313 2018 – 2020  Sportslig status 
Herrelaget og damelaget skal til Kvitfjell neste uke på hver sine dager med begrenset tilbud 
og personell iht. helsemyndighetenes retningslinjer. Det er forhåndsgodkjent av 
kommuneoverlege og vårt eget helseteam. OLT har åpnet for trening igjen med mindre 
grupper. 
 
Sak 314 2018 – 2020  Administrativ status 
Ingen ny status. 
 
Sak 315 2018 – 2020  Økonomi status 
Økonomirapport for mars ble presentert til AK. 
 
Sak 316 2018 – 2020  Re-budsjett 2020 
Første utkast ble presentert til AK.  
 
Sak 317 2018 – 2020  Laguttak 2020-21 
Det vil bli uttak når revidert budsjett blir vedtatt i neste møte og har blitt godkjent i neste 
skistyremøtet. 
 
Sak 318 2018 – 2020  Aktivitet og fremdriftsplan 
Det må jobbes videre med nytt utkast av revidert budsjett. Nytt møte vil bli avholdt der mer 
detaljer gjennomgås. 
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Sak 319 2018 – 2020  Saker siden sist 
Ola rapporterte om saker fra siste skistyremøtet. 
 
Sak 320 2018 – 2020  FIS forslag 
Det er kommet forslag til FIS fra USA for endring av aldersklasser med U-16 tilbake til FIS-
renn. AK ser det problematisk med risiko for tidligere frafall i Norge da første års FIS blir 10. 
klasse i grunnskolen. Vi har vært fornøyd med ordningen hvor inngangen til FIS-systemet 
kommer i videregående skole. 
 
 
 
 
  


